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ZAPISNIK 

s 1 . sjednice Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Biser Lastova, 

održane 7. studenog 2024. godine, s početkom u 9:00 sati,  

u prostorijama Općine Lastovo 

NAZOČNI ČLANOVI VIJEĆA: Antonia Frlan, Korana Katić, Stefanie Milka Čihoratić, Tea 

Škratulja 

ODSUTNI ČLANOVI: Matko Kovačević 

OSTALI PRISUTNI: Andrea Delić 

V.d ravnateljica Andrea Delić otvorila je sjednicu i pozdravila nazočne.  

V.d ravnateljica Andrea Delić utvrdila je da postoji kvorum i da Upravno vijeće može 

pravovaljano odlučivati te je predložila dnevni red kako slijedi: 

 

D N E V N I   R E D: 

 

1. Verifikacija mandata imenovanih članova Upravnog vijeća  

2. Izbor predsjednika i zamjenika predsjednika Upravnog vijeća 

3. Zapisnik s 44. sjednice Upravnog vijeća 

4. Odluka o raspisivanju natječaja za izbor i imenovanje ravnatelja Dječjeg vrtića Biser 

Lastova 

5. Prijedlog Financijskog Plana Dječjeg vrtića Biser Lastova za 2025. godinu 

6.   Razno 

 

 

V.d ravnateljica Andrea Delić stavlja na glasovanje prijedlog Dnevnog reda. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, v.d ravnateljica Andrea Delić utvrdila je da se jednoglasno (sa 

četiri glasa „za“) usvaja dnevni red. 

 

AD 1. VERIFIKACIJA MANDATA IMENOVANIH ČLANOVA UPRAVNOG 

VIJEĆA 

 

V.d ravnateljica Andrea Delić daje riječ Antonii Frlan koja obrazlaže da je Općinska 

načelnica iz redova Osnivača imenovala tri člana: Antonia Frlan, Stefanie Milka Čihoratić i 

Korana Katić. Odgojiteljsko vijeće je na svojoj sjednici imenovalo kao predstavnika 

odgojitelja Teu Škratulja a roditelji su iz redova roditelja izabrali kao predstavnika Matka 

Kovačevića te se verificira mandat svim prisutnim članovima.   

 

AD 2. IZBOR PREDSJEDNIKA I ZAMJENIKA PREDSJEDNIKA UPRAVNOG 

VIJEĆA 

 

V.d ravnateljica Andrea Delić otvara raspravu. Članovi Upravnog vijeća predlažu za 

predsjednicu Antoniu Frlan.  
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V.d ravnateljica Andrea Delić stavlja na glasovanje prijedlog Odluku o izboru predsjednice 

Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Biser Lastova. 

Nakon obavljenog glasovanja, v.d ravnateljica Andrea Delić utvrdila je da se jednoglasno (sa 

četiri glasa „za“) donosi 

 

Odluka o izboru predsjednice Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Biser Lastova. 

(u prilogu) 

 

Nakon toga, izabrana predsjednica Antonia Frlan otvara raspravu za izbor zamjenika 

predsjednice. Članovi Upravnog vijeća  predlažu Koranu Katić.  

 

Predsjednica Antonia Frlan je stavila na glasovanje Odluku o izboru zamjenice predsjednice 

Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Biser Lastova. 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa 

četiri glasa „za“) donosi 

 

Odluka o izboru zamjenice predsjednice Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Biser Lastova. 

(u prilogu) 

 

 

AD 3.  ZAPISNIK S 44. SJEDNICE UPRAVNOG VIJEĆA 

 

Predsjednica Antonia Frlan stavlja Zapisnik sa 44. sjednice Upravnog vijeća na glasovanje.  

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa 

četiri glasa „za“) donosi 

 

Zapisnik sa 44. sjednice Upravnog vijeća. 

 ( u prilogu) 

 

AD 4.  ODLUKA O RASPISIVANJU NATJEČAJA ZA IZBOR I IMENOVANJE 

RAVNATELJA DJEČJEG VRTIĆA BISER LASTOVA 

 

Predsjednica Antonia Frlan navodi kako će se natječaj ponovo objaviti u Narodnim Novinama 

te kako je smještaj osiguran.  

Nije bilo rasprave te predsjednica Antonia Frlan stavlja na glasovanje Odluku o raspisivanju 

natječaja za izbor i imenovanje ravnatelja Dječjeg vrtića Biser Lastova.   

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa 

četiri glasa „za“) donosi 

 

Odluka o raspisivanju natječaja za izbor i imenovanje ravnatelja Dječjeg vrtića Biser 

Lastova.   

 ( u prilogu) 

 

 

AD 5.  PRIJEDLOG FINANCIJSKOG PLANA DJEČJEG VRTIĆA BISER LASTOVA 

ZA 2025. GODINU 
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Predsjednica Antonia Frlan navodi kako je ovo Prijedlog Financijskog Plana za 2025 godinu 

koji se treba dostaviti Općini da ga ona uvrsti u Prijedlog Proračuna. Kada se donese općinski 

Proračun onda će se on ponovo potvrditi na Upravnom vijeću. 

Antonia Frlan navodi kako je u 2024. godini bilo planirano ukupno 212.000,00 eura a za 2025 

godinu se planira ukupno 237.000,00 eura. Predviđa se povećanje zbog plaća i nekih drugih 

troškova koji će rasti u odnosu na prošlu godinu.  

Korana Katić, član, postavlja pitanje vezano uz plaće. Planira li se zapošljavanje trećeg 

odgojitelja ? Trenutno su na bolovanju dvije odgojiteljice a bilo je planirano zapošljavanje 

asistenta.  

Antonia Frlan, navodi kako će u svakom slučaju biti potrebno zaposliti treću osobu, ali 

trenutno se ne može objaviti natječaj jer u sudskom registru još nije provedena izmjena 

ovlaštene osobe.  

Korana Katić, član, također predlaže da se u Pravilniku o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada 

izmjeni stručni suradnik sa 8 sati na puno radno vrijeme pa se možda netko javi na to radnom 

mjesto a da može uskočiti i odgojiteljicama na zamjenu.  

Antonia Frlan, predsjednica navodi kako izmjena Pravilnika ne utječe na Proračun za 2025 

godinu u nekoj velikoj mjeri.  

Nakon kratke rasprave, predsjednica Antonia Frlan stavlja na glasovanje Prijedlog 

Financijskog Plana Dječjeg vrtića Biser Lastova za 2025. godinu.  

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa 

četiri glasa „za“) usvaja 

 

Prijedlog Financijskog Plan dječjeg vrtića Biser Lastova 

(u prilogu) 

 

A.D 6. RAZNO 

 

Stefanie Milka Čihoratić, član, postavlja pitanje vezano uz Financijski plan a koji se odnosi na 

„Ostale pomoći, sufinanciranje Vrtića iz drugih Općina i gradova, Prihod za financiranje 

nabave opreme i prihod iz državnog Proračuna za predškolu“. Za te stavke piše 0,00 EUR, 

pretpostavljam jer se ne zna hoće li takvog prihoda uopće biti ? 

Predsjednica Antonia Frlan, navodi kako takav prihod ne očekujemo. To je stavka Proračuna 

koja je inače navedena.  

Nadalje, Stefanie Milka Čihoratić predlaže da se napravi lista prioriteta, stvari koje Vrtiću 

stvarno trebaju, tako da ukoliko se pojavi netko tko bi nešto kupio ili donirao Vrtiću da već 

znamo što treba. Ne mislim pri tome na neke velike infrastrukturne stvari nego neke manje 

potrebne stvari tipa neki uređaj ili slično.  

Također se vodila rasprava o izazovima u komunikaciji sa domarom i spremačicom te o 

nezadovoljstvo sa njihovim radom. Zaključak je da nažalost nema izbora pri zapošljavanju 

takvog kadra.  

Također se otvorila tema korištenja slobodnih dana za potrebe polaganje ispita odgojiteljice 

koja je upisala fakultet u Slavonskom Brodu te je zaključak bio da bi se trebao eventualno 

promijeniti Pravilnik o radu kada se sazna točan broj potrebnih slobodnih dana.  

 

 

Predsjednica je zaključila sjednicu u 9.30 sati.  

        

Zapisnik napisala                                                                 Predsjednica Upravnog vijeća 

 

  Iva Frlan                                                                                    Antonia Frlan 
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KLASA: 601-02/24-01/12 

URBROJ: 2145-05-02-24-2 

U Lastovu, 14. listopada 2024. godine  

 

Prilog: 

 

- Odluka o izboru predsjednice Upravnog vijeća 

- Odluka o izboru zamjenice predsjednice Upravnog vijeća 

- Odluka o raspisivanju natječaja za izbor i imenovanje ravnatelja Dječjeg vrtića Biser 

Lastova 

- Prijedlog Financijskog Plana Dječjeg vrtića Biser Lastova za 2025. godinu 


